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Přicházíme k vám s prvním číslem 
nového zpravodaje v době adventní, 
kdy do našich domovů vchází vůně 
a  kouzlo Vánoc. Je to čas, během 
kterého se setkáváme s  rodinou, 
blízkými, přáteli i  sousedy. I  my 
jsme již měli možnost se s vámi po-
tkat na podzimních akcích, které se 
konaly v Popovičkách, Chomutovi-
cích a Nebřenicích. Děkujeme vám 
za vaši účast a srdečná setkání.
Naším zájmem je v  tomto duchu 
pokračovat i v roce příštím. První 
vlaštovkou bude Masopust, který 
se bude konat 25. února, a to v po-
době ukázky pravé domácí české 
zabíjačky a průvodu masek.
Naším cílem je, aby se naše vesnice 
probudily k novému životu a naši 
lidé začali žít spolu, a  ne jenom 
vedle sebe. Je třeba vytvářet živá 
místa k setkávání, tvoření a předá-
vání zkušeností. Budeme se snažit 
tato místa vytvářet tak, aby z toho 
mohly těžit i další generace. Máme 
zájem v lidech posilovat sounáleži-
tost a úctu k místu, kde žijí. Pojď-
me tak společně s  vámi vytvořit 
prostor, který má charizma a  kde 
se nám bude spokojeně žít.
Závěrem děkujeme za  vaše hlasy 
a  za  vaši neuvěřitelně vysokou 
účast při zářijových komunálních 
volbách, díky které tak můžeme 
začít společné ideály přetvářet 
v činy.  Máme nápady, elán a hlav-
ně chuť pro vás pracovat. Pro nad-
cházející čtyřleté volební období 
je naším přáním, aby vše probíha-
lo korektně a v klidné atmosféře, 
kde hodnotícím kritériem bude 
zejména ochota pro obec něco 
udělat, a nejen o tom vyprávět.
V  našich prvních dvou měsících 
jsme se seznamovali s  agendou 
a  chodem úřadu a  řešili zejména 
akutní potřeby občanů, zároveň 
revidujeme a optimalizujeme stá-
vající vnitřní procesy a předpisy.
I  tak jsme rádi, když se za  námi 
zastavíte, nejen kvůli poplatkům 
nebo nějakým starostem, ale třeba 
jen tak na kafe .
Přeji vám krásné Vánoce a mnoho 
štěstí a zdraví v novém roce.

Vaše starostka Radka

Přinášíme vám souhrn 
dosavadních aktivit obce 
ohledně bývalé budovy RLC:
•  3. 10. 2022 jsme oznámili na Odbor životního 

prostředí v Říčanech žádost o kontrolu navá-
ženého materiálu,

•  4. 10. 2022 na  místo dorazili zástupci z  Od-
boru životního prostředí a vyhotovili protokol 
o kontrolním zjištění (nové zastupitelstvo bylo 
zvoleno 7. 10. 2022),

•  následně jsme museli volat Policii ČR, jelikož 
se pokračovalo v navážce nebezpečného ma-
teriálu,

•  setkali jsme se se spolumajitelem RLC, které-
ho jsme seznámili s celou situací a vzájemně 
jsme se domluvili, že nájemce práce pozastaví,

•  Odbor životního prostředí dne 6. 10. 2022 
na  základě závěru postoupil zjištění Staveb-
nímu úřadu v  Říčanech k  provedení dalších 
úkonů,

•  byli jsme na jednání ve složení Ing. Radka Ku-
čerová, Ing. Alexander Tuháček, Ing. Miroslav 
Holub s panem ředitelem Stavebního úřadu – 
setkání proběhlo celkem dvakrát. Cílem bylo 
dohledávat kolaudační rozhodnutí a stavební 
povolení,

•  současně probíhala a stále probíhají jednání se 
dvěma spolumajiteli RLC,

•  dále jsme zaslali upozorňující dopisy majite-
lům protilehlého pozemku bývalého zahrad-
nictví, kde jsme majitele upozornili na  zá-
kladě vašich podnětů, že vnímáme zvýšený 
pohyb osob, navyšující se počet stavebních 
buněk atd.,

•  obec odeslala datové zprávy na jednotlivé od-
bory Městského úřadu v Říčanech, a  to kon-
krétně: Stavební úřad, Odbor životního pro-
středí – odpadové hospodářství, zemědělský 
půdní fond a  Odbor územního plánování. 
Nyní čekáme na jednotlivá stanoviska,

•  obec odeslala datové zprávy majitelům RLC 
s žádostí o seznámení se se záměrem obce.

Celé dva měsíce, zahájené ještě před naším zvo-
lením a nástupem do funkcí, se situaci pilně vě-
nujeme a je pro nás prioritou číslo jedna.
Z  toho důvodu jsme i  schválili jednání na  za-
stupitelstvu dne 7. 12. 2022 o  záměru získání 
objektu a  přilehlých pozemků pro obec. Naší 
snahou a cílem je navázat na všechna předešlá 
jednání a nabídnout majitelům zájem obce vy-
budovat zde pro naše občany veřejně prospěšný 
komplex. Držme si společně palce.

SLOVO
 STAROSTKY
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Školství – řešení umístění našich dětí ve ško-
le a školce. Jsme v jednání s obcemi Modletice 
a Herink ohledně vybudování společné školy. 
Vzhledem k nové situaci v dotačních titulech, 
kdy došlo ke zrušení podpory tzv. svazkových 
škol pro období 2023–2025 s  dotací až 85 % 
na výstavbu, se musíme přeorientovat na hle-
dání jiného způsobu zajištění povinné školní 
docházky pro naše děti. O dalších krocích bu-
dete včas informováni. 
Pokud máte konkrétní individuální potřeby, 
obraťte se na starostku Radku Kučerovou.
Bývalá budova RLC – snaha o získání bu-
dovy a  přilehlých pozemků pro naše občany, 
jedná se o dlouhodobý investiční záměr.
Připravujeme  revizi  a následné změny v územ-
ním plánu. Všechny kroky budeme řešit v ko-
ordinaci s našimi občany, kteří budou hlavními 
iniciátory navrhovaných změn. Zároveň bude 
diskutován i  strategický rozvojový plán obce 
pro následující roky. Komplex navrhovaných 
změn bude občanům odprezentován dříve než 
na veřejném projednávání.
Revize smlouvy a  ceny vodného 
a  stočného se společností AG Kolín – 

správce vodovodu a  kanalizace, od  kterého 
jsme v první polovině prosince obdrželi ceno-
vou kalkulaci pro rok 2023, avizuje razantní 
zvýšení nákladů oproti roku 2022. Toto navý-
šení cen je z velké části zapříčiněno skokovým 
nárůstem cen energií v tomto roce, průsakem 
dešťové vody do kanalizace a značnými ztrá-
tami pitné vody ve  vodovodním řadu. Tyto 
dva poslední body byly v  minulých letech 
zcela opomíjeny.
Naším úkolem je revize nákladů jednotlivých 
nákladových položek a  smlouvy, která byla 
uzavřena původním zastupitelstvem v  roce 
2020 na dobu trvání pěti let. 
Ceny vodného a  stočného budou ve  spolu-
práci s  Energie AG Kolín revidovány a  ná-
sledně bude v průběhu ledna zveřejněn nový 
ceník. Opět je otevřené jednání se společ-
ností Arendon na  dodávce vody z  Želivky. 
V nejbližší době snad také konečně proběh-
ne kolaudace čističky odpadních vod v  Po-
povičkách.
Finance – právě probíhá analýza a revize fi-
nančních prostředků obce Popovičky a případ-
né přesuny obecních peněz na  účty s  vyšším 

úročením, včetně výběru nového bankovního 
domu. Dalším neméně důležitým bodem je 
připravované splacení zbytku úvěru na čistič-
ky odpadních vod, od čeho si slibujeme značné 
finanční úspory na splátkách úroků.
Zeleň – revize, prořezání a případné odstra-
nění stromů v katastru obce a případná doho-
da s majiteli nebezpečných (uschlých) stromů 
včetně SUS. Vše probíhá v  úzké spolupráci 
s Odborem životního prostředí v Říčanech.
Pachtovní smlouvy – obec si nechala
vypracovat nový vzor pachtovní smlouvy 
(na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou jeden 
rok) a vstoupila v jednání s uživateli pozemků 
ve  vlastnictví obce o  pronájmu dle vyhlášky 
č. 298/2014 Sb. Na většině pozemků dosud ne-
byly uzavřeny žádné smlouvy, jde o narovnání 
vlastnicko-právních vztahů.
Protipovodňové opatření – byla zakou-
pena plnička písku včetně pytlů a  v  objektu 
čističky odpadních vod bude vybudován kon-
tejner na písek o celkovém objemu 2 m3. Vše 
probíhá v  součinnosti s  našimi hasiči, aby se 
již v budoucnu neopakovala situace při povod-
ních z letošního léta. 

 OBEC INFORMUJE

Postupně bylo zvoleno všech sedm zastupite-
lů, dále byli zvoleni dva místostarostové a jako 
starostka byla zvolena Ing.  Radka Kučerová. 
Informace o  jednotlivých funkcích naleznete 
na webových stránkách obce.
Dále proběhla volba kontrolního a  finanční-
ho výboru. Předsedou finančního výboru byl 
zvolen Petr Kvarda a  předsedou kontrolního 
výboru Ing. Alexander Tuháček.
Novými jednateli Technických služeb Popovič-
ky se stali Ing. Radka Kučerová, David Šikola 
a Jaroslav Švehla.
Zastupitelstvo pověřilo Ing.  Alexandera Tu-
háčka k jednání a k pořizování změn územní-
ho plánu obce Popovičky ve volebním období 
2022–2026. 
Předsedou stavební komise byl taktéž zvo-
len Ing.  Alexander Tuháček, který má ve své 
hlavní agendě stavební záležitosti, kanalizace, 
vodovod, územní plán a životní prostředí. Po-
čet členů této komise byl schválen v počtu pět. 
Účelem zřízení komise je zvýšení počtu obča-
nů podílejících se na  stavební agendě, vzhle-
dem k  zájmu rozšíření na stezek celým úze-
mím a rozvoji našeho území. V nadcházejícím 
volebním období nás čekají projekty výstavby 
chodníků, případné přestavby stávající budovy 

OÚ, přestavba fary, řešení situace nazvané dle 
projektu zklidnění dopravní situace Na  Stá-
dlech (zpomalovací ostrůvky) a další.
Nově byla zřízena tříčlenná kulturně sociální 
komise, jež bude plánovat a  připravovat kul-
turní a jiné společenské akce.
Byly schváleny názvy ulic v lokalitě Nebřenice, 
a  to tyto: U Golfu, U Parku, U Školky, V Za-
hradách.
Byla schválena vyhláška o  mí stní m po-
platku za  odklá dá ní  komuná lní ho odpadu 
z  nemovité  vě ci. Společnost FCC navýšila 
pro rok 2023 svoz komunálního odpadu 
cca o  20 %, papír o  35 %, plast, kovy, sklo 
o  18 % a  olej o  22 %. Obec bude náklady 
částečně dotovat ze svého rozpočtu. Dále 
obec opět zavádí možnost 14denního svozu 
z důvodu možnosti volby dle osobní potře-
by rodiny. 
Obec se snaží ulevit občanům v  době vyso-
kých nákladů domácností a  vysoké inflace 
(aplikace sociální politiky směrem k  obča-
nům). Přispívání na náklady se týká položek, 
které nejsou využívány všemi občany rovným 
dílem. Konkrétně se jedná o velkoobjemo-
vé kontejnery, kontejner u  hřbitova, svoz 
a ukládku bioodpadu.

STANOVENÉ POPLATKY 
PRO ROK 2023:
Sazba poplatku je stanovena na 0,67 Kč/l
• nádoba 120 l – 1× týdně 4180,–
• nádoba 120 l – 1× 14 dní 2090,–
• nádoba 240 l – 1× týdně 8360,–
• nádoba 240 l – 1× 14 dní 4180,–

Nově bylo schváleno uzavření smlouvy na  za-
stupování  obce Popovičky advoká tní  kancelá ř í  
MACH LEGAL. Poskytnutí právních služeb 
advokátem a  dalšími osobami z  advokátní 
kanceláře je novinkou v rozpočtu obce pro rok 
2023 na straně výdajů. Využíváme právní služby 
zejména k  revizi stávajících smluv, k  přípravě 
nových smluv se společností Arendon a  nově 
i  k  zastupování při soudním ř í zení  o  ná vrhu 
na zruš ení  č á sti opatř ení  obecné  povahy ze dne 
1. 9. 2022 – Územní plá n Popovič ky – odsou-
hlasený bývalým zastupitelstvem obce Popovič-
ky dne 24. 8. 2022, tedy při posledním veřejném 
zasedání bývalého zastupitelstva.
Dále bylo také schváleno uzavření smlouvy s au-
ditorem, který v kombinaci s právními službami 
provede i procesní analýzu postupů. Cílem je vy-
hodnotit dosavadní systém správy obce a případ-
ně přehodnotit postupy dle doporučení odborní-
ků z jednotlivých oblastí veřejné správy.

Čemu se budeme věnovat
v nejbližších měsících?

Střípky ze zastupitelstva
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Ná vrh rozpoč tové ho vý hledu na roky 2024–2025

2024 
Příjmy: plánujeme prodej pozemků v Nebřenicích (požadovaná cena 

v dané lokalitě bude od 10 tis. Kč/m2)
Výdaje: případná koupě bývalé budovy RLC a přilehlých pozemků 

včetně rekonstrukce ve výši do 50 mil. Kč; nové autobusové 
zastávky do výše 500 tis. Kč

2025 
Příjmy: dotace na revitalizaci rybníka a protipovodňové opatření 

ve výši 10 mil. Kč
Výdaje: spoluúčast na výstavbě školy s okolními obcemi; budování 

cest, stezek a remízků primárně na pozemcích obce 
do výše 5 mil. Kč

Rozpočet na rok 2023

PŘÍJMY Návrh 2023
DzP FO 1 000 000
DzP FO 75 000
DzP srážková 178 000
DzP PO 1 470 000
DzP PO obec 150 000
DPH 3 100 000
Příjem z odvodů za odnětí ze ZPF 15 000
Poplatek ze psů 32 000
Poplatek z pobytu 5 000
Poplatek za TKO 760 000
Příjem z dobývání nerostů 30 000
Správní poplatky 3 500
Daň z hazardních her 40 000
Daň z nemovitostí 570 000
Pitná voda 100 000
Odvádění a čištění odp. vod 100 000
Pohřebnictví 8 000
Komunální služby a územní rozvoj 675 000
Sběr a svoz tříděných odpadů 70 000
Příjmy z finančních operací 2 000
PŘÍJMY celkem 8 383 500

Financování – splátka úvěru ČOV 973 332

VÝDAJE Návrh 2023
Silnice 200 000
Ostatní záležitosti pozemních kom. 670 000
Provoz veřejné silniční dopravy 30000
Pitná voda 350 000
Odvádění a čištění odp. vod 550 000
Vodní díla v zemědělské krajině 50 000
Mateřské školy 200 000
Základní školy 200 000
Sdělovací prostředky 120 000
Ostatní záležitosti kultury 170 000
Využití volného času dětí a mládeže 70 000
Veřejné osvětlení 650 000
Pohřebnictví 50 000
Územní plánování 170 000
Komunální služby a územní rozvoj 80 000
Nebezpečný odpad 30 000
Komunální odpady 530 000
Tříděné odpady 500 000
Ostatní odpady 100 000
Péče o vzhled obce a veřejnou zeleň 380 000
Ochrana obyvatelstva 11 000
Bezpečnost a veřejný pořádek 240 000
Požární ochrana – dobrovolná část 230 000
Zastupitelstvo obce 1 500 000
Činnost místní správy 1 250 000
Výdaje z finančních operací 2 500
Pojištění 50 000
VÝDAJE celkem 8 383 500

PŘÍJMY 2024 2025
daňové 7 800 000 8 000 000
nedaňové 75 000 000 1 100 000
dotace 2 000 000 12 000 000
příjmy celkem 84 800 000 21 100 000

VÝDAJE 2024 2025
běžné výdaje 6 000 000 6 300 000
investiční výdaje 50 000 000 34 000 000
výdaje celkem 56 000 000 40 300 000

celková bilance 28 800 000 –19 200 000

Rozpočet na příští rok bude vyrovnaný, očekávané příjmy obce jsou v ob-
dobné výši jako v minulém roce. Na straně výdajů jsou výdaje zvýšeny takto:

• zastupitelstvo obcí – odměny zastupitelům,
• příspěvek občanům na odpady, vodné a stočné,
• konzultační služby,
•  veřejné osvětlení – výměna stávajícího veřejného osvětlení s maximál-

ním využitím dotací,
• opravy komunikací a dobudování chodníků,
•  činnost místní správy – digitalizace agend obecního úřadu, navýšené 

zálohy na plyn a energii,
• inflace.
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24. září se konaly volby do zastupitelstva obce. Děkujeme ob-
čanům za vysokou účast, konkrétně 74 %. Volilo se celkem 
7 zastupitelů a  na  ustavujícím zastupitelstvu byla za  sta-
rostu zvolena Ing. Radka Kučerová, která kandidovala za 
sdružení Společně s vámi. 

 
8. října proběhl 7. ročník turistického pochodu přes čtyři obce 

Špacír 2022. V Popovičkách na hřišti byla naplánovaná ob-
čerstvovací zastávka, díky skvělému počasí byla účast vel-
ká a hlad také. Pro účastníky jsme připravili opékání buřtů, 
popcorn a osvěžení po dlouhé cestě. Na každé zastávce 
se také rozdávaly unikátní turistické známky. 

17. října jsme začali opra-
vovat nezpevněnou 
cestu z  Petrových 
vrchů do  Chomu-
tovic. V  první fázi 
jsme nechali ostříhat 
větve ze smrků, kte-
ré vadily průjezdu. 
Poté jsme nechali 
navézt štěrk, aby se 
zarovnaly nerovnos-
ti na cestě. Cesta se 
bude nadále dopl-
ňovat štěrkem a při-
dá se i  prach, pro 
lepší pojezd s kočár-
ky. 

4. listopadu byl slavnostně vysvěcen nový zvon Marie v  kos-
tele svatého Bartoloměje. Každý den ve 12.00 a v 18.00 
uslyšíme vznešené tóny nového kostelního zvonu. Společ-
né zvukové souznění obou zvonů, tedy původního zvonu 
Jan, který je pouze na ruční pohon, s novým zvonem Ma-
rie uslyšíme v sobotu ve 14.00 před každou bohoslužbou.
Poděkování patří zejména Ivetě a  Martinovi Patákovým, 
bývalému zastupitelstvu obce a všem, kteří přispěli na ve-
řejnou sbírku. Obdiv patří i panu mistrovi Michalu Votru-
bovi, který odvedl dokonalé mistrovské a skvostné dílo.
Více informací naleznete na stránkách www.naszvon.cz 

5. listopadu se konal tradiční lampionový průvod. Na  startu 
u OÚ dostaly děti svítící náramky. První zastávka byla v ho-
telu, kde byly připravené barevné makronky. Poté průvod 
pokračoval na hřiště a tam již čekal „Jack Sparrow“, který 
odváděl větší děti na strašidelnou stezku. K pohoštění byla 
připravena dýňová polévka, popcorn, buřty na  opékání, 
svařák a čaj. O strašidelné nasvícení prostoru a výzdobu 
se postaral Pavel Tippl. Andrea Dudaško opět malovala 
krásné obrázky na obličej a dělala radost nejen dětem, ale 
i dospělákům. 

12. listopadu jsme sázeli
stromy ve  spoluprá-
ci s  organizací www.
s a z i m e s t ro m y. c z . 
Zdarma přivezli 48 
stromů v  kombinaci 
třešně, hrušně a  jab-
loně včetně mate-
riálu na  upevnění 
a  oplocení. Osázeli 
jsme silnici směr He-
rink. Domluvili jsme se na další spolupráci v příštím roce. 
Pokud máte nápady, kam ještě můžeme nasázet stromy, 
dejte nám, prosím, vědět. Děkujeme.
Dále díky Janu Stoklasovi, který domluvil osazování silnice 
směr Nebřenice se silničáři, máme dalších 80 ovocných 
stromů. Doufejme, že stromy v zimě přežijí nájezdy daňků 
a na jaře budeme mít rozkvetlé příjezdové silnice do obce. 

RYCHLOVKY Z OBCE – OHLÉDNUTÍ ZA PODZIMEM
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18. listopadu jsme byli pozváni OÚ v Modleticích na den ote-
vřených dveří ZŠ a MŠ Modletice. 
Prostory mateřské školy prošly rekonstrukcí v  letech 
2019–2020. Druhá část budovy prošla rekonstrukcí v  le-
tech 2021–2022 a  v  rekonstruovaných prostorách vznik-
la nová základní škola. Základní škola zahájila provoz 
1. 9. 2022. 

19. listopadu měla proběhnout podzimní brigáda, ale kvůli
nepřízni počasí jsme ji odvolali. Nakonec jsme alespoň 
koupili nové ozdoby a nazdobili jsme vánoční strom, který 
se slavnostně rozsvítí další neděli. 

27. listopadu se konalo rozsvícení vánočního stromu na návsi 
v Chomutovicích. Připravili jsme na zahřátí punč a čaj, děti 
si také odnesly ozdobu na stromeček s logem obce. 

2. prosince byl dodán na OÚ platební terminál. Od ledna mů-
žete hradit místní poplatky platebními kartami.

3. prosince byl instalován nový betlém od řezbáře pana Alber-
ta Šimráka ze Slovenska. Postavy v betlému jsou soukro-
mým darem pro obec Popovičky od rodiny Švehlových. 

5. prosince se uskutečnila Mikulášská besídka v  Nebřenicích 
v  restauraci La Bottega, celou akci organizovala společ-
nost OAKS. Na programu bylo rozsvícení vánočního stro-
mu, setkání s  Mikulášem, čertem a  andělem, malování 
perníčků, malování na obličej a občerstvení. 

10. prosince jsme se sešli na „Sousedském posezení“ na zám-
ku v Modleticích. Více o akci naleznete na stránce Spole-
čenský život v obci. 

18. prosince jsme se před Vánoci společně sešli u stromečku 
v  Chomutovicích, na  programu bylo předávání Betlém-
ského světla, zpívání koled, zdobení perníčků a  na  za-
hřátí jsme zajistili svařák a čaj. Jako tradičně si sousedky 
vyměňovaly recepty na  vánoční cukroví, které přinesly 
na ochutnávku. 

24. prosince jako poslední akce v letošním roce se koná půl-
noční mše v kostele sv. Bartoloměje. Na svěcení zvonu se 
vám moc líbilo pohoštění po  akci, proto opět navaříme 
spoustu svařáku a čaje. Doneste na ochutnávku vánoční 
cukroví, také s něčím přispějeme. 

31. prosince na  Silvestra budete slavit se 
svými přáteli nebo v rodinném kruhu. 
Za  všechny zastupitele vám přejeme 
krásné prožití posledního dne v  roce 
a hlavně hodně štěstí a zdraví v  roce 
příštím.
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Díky všem dobrým lidem z Popoviček a okolních obcí, kteří se na díle podíleli, se 
po třech letech podařilo vybrat peníze na opravu.

V  kostele sv. Bartoloměje visí historický 
unikát, kterému je letos 525 let. Pojmeno-
vali jsme ho Jan. Je z roku 1497 a po mno-
ha letech ticha, kdy byl ve špatném stavu 
a nesmělo se na něj zvonit, se 4. listopadu 
opět slavnostně rozezněl.

JAK TO CELÉ ZAČALO?
V  adventu 2018 byla dokončena rekon-
strukce kostela sv. Bartoloměje v  Po-
povičkách, ale o  zvonu se toho mnoho 
nevědělo, pouze to, že se na  něj nesmí 
zvonit – a tak začali místní pátrat. „Zjis-
tili jsme, že se jedná o  památný zvon, 
který odlil Jan Konvář. Jeho stav posou-
dil před pár lety mistr zvonař Petr Ru-
dolf Manoušek,“ vyprávějí manželé Iveta 
a  Martin Patákovi, kteří zorganizovali 
sbírku na opravu památky s názvem Náš 
zvon. „Již před první světovou válkou se 
zvony místo oprav často přelévaly, takže 
jich tímto způsobem hodně zaniklo,“ po-
pisuje Martin a ještě objasňuje historické 
souvislosti. „Po obou válkách se, zejmé-
na kvůli rekvírování zvonů pro vojenské 
účely, zachovalo jen třináct procent čes-
kých zvonů, a my můžeme mluvit o vel-
kém štěstí, že zrovna náš zvon v Popovič-
kách zůstal zachován.“

DOBŘE TO DOPADLO
Půl roku po  rekonstrukci kostela proto 
na  opravu zvonu vznikla sbírka. Z  prv-

ního nacenění oprav se však organi-
zátorům podlomila kolena. Renovace 
starého zvonu měla stát 508 tisíc korun. 
Nakonec organizátoři mohli zvonici ne-
plánovaně doplnit ještě dalším novým 
zvonem. Během historického pátrání 
totiž zjistili, že v  kostele dříve zvonily 
zvony dva. Cena nového byla odhado-
vána na  223  850 korun. „Mnohokrát 
jsme měli pocit, že nasbírat 750 tisíc ko-
run je nemožné a že poneseme břemeno 
Bůh ví do kdy,“ přiznává Iveta a doplňu-
je, že plánované benefiční koncerty, je-
jichž výtěžek měl putovat na  účet oprav, 
se kvůli covidovým opatřením rušily.
V  době největšího zoufalství se Patákovi 
dozvěděli o  zvonaři Michalu Votrubovi, 
který používá jinou technologii oprav. 
Díky tomu se cena snížila natolik, že bylo 
možné se hned pustit do práce. „Ve zvo-
nici už visí dva krásné zvony Jan a Marie, 
které spolu tvoří souzvuk tónů Cis2 a E2. 
Sen se stal skutečností,“ radují se manže-
lé a dodávají: „Na začátku listopadu jsme 
byli svědky slavnostního svěcení nového 
zvonu Marie a  jeho následného zavěšení 
do  zvonice k  opravenému historickému 
zvonu Jan.“ 

Hlasy obou zvonů již vyzvánějí každou 
sobotu kolem 14 hodiny a  vyzývají lidi 
k modlitbě či k bohoslužbě, která začíná 
v půl třetí odpoledne každou 2. až 4. so-

botu v měsíci. Hlas Marie navíc zní ve 12 
a v 18 hodin každý den. Oba zvony bude 
možné navštívit ve  zvonici vždy po  mši 
svaté 7., 14. a 21. ledna v 15.30. Srdečně 
zvou Patákovi.

KOSTEL

V Popovičkách už opět zvoní 
památný zvon z 15. století

Prohlídka zvonice
se zvony Jan a Marie

7., 14. a 21. ledna
po mši svaté, tedy v 15.30. 

PRAVIDELNÉ 
BOHOSLUŽBY

v kostele
sv. Bartoloměje 
v Popovičkách

Každou 2.–4. sobotu
v měsíci od 14.30
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SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ
Letošní rok byl pro naše hasiče velice po-
dobný jako poslední 2 roky. Bohužel náš 
sbor od doby covidu bojuje s nedostatkem 
dětí pro dětská soutěžní družstva. Jako ve-
litel bych velice rád obnovil činnost našich 
nejmenších hasičů. Věřím, že se blýská 
na lepší časy a naše dětské družstvo se po-
daří v příštím roce sestavit. 
Družstva dospělých začala letos tréno-
vat v květnu a chystala se na závody velice 
svědomitě až do letních prázdnin. Bohužel 
vzhledem k dalším zájmům se nám letos ne-
podařilo zúčastnit soutěže v požárním spor-
tu. Tato situace nás velice mrzela, ale pevně 
věříme, že si to příští rok vynahradíme.
O  to více jsme se zaměřili na  pořádání 
společenských akcí v naší obci. Jako prv-
ní byly na řadě závody v požárním útoku, 
které měly být v červnu. Bohužel den před 
závody vydatně pršelo a následně přetekla 
hráz rybníka. Závody se v tomto termínu 
nekonaly. Další akcí, kterou pořádal náš 
sbor, bylo POSEZENÍ U  GRILOVANÉ-
HO PRASÁTKA. Tato společenská akce je 
v naší obci každým rokem více navštěvo-
vána, což je pro nás velké zadostiučinění, 
že to neděláme zbytečně.
Po  společné domluvě se nám nakonec 
podařilo uspořádat závody v  náhradním 
termínu v září. Odměnou nám bylo krás-
né počasí a spousta hezkých sportovních 
výkonů.
Jako sbor také spolupracujeme s  obcí 
Popovičky na  dalších akcích, které obec 

pořádá. Jedná se např. 
o  dětské dny, brigády, 
Rozloučení s  létem, 
lampionový průvod 
a  adventní setkání. 
V  letošním roce jsme 
se také zapojili do  sá-
zení stromů kolem na-
šich obcí.
V  letošním roce jsme 
také byli požádáni, 
zda bychom moh-
li zajistit prezentaci 
hasičského vybave-
ní a  vodní mlhu pro děti na  fotbalovém 
turnaji v Říčanech. Zde jsme byli v počtu 
3 hasičů z Popoviček a jednoho člena jsme 
měli z SDH Křížkový Újezdec. 
Jak jsem již zmiňoval na začátku, v příš-
tím roce bychom chtěli stabilizovat všech-
na družstva, která se zúčastňují požár-
ního sportu, a  budeme rádi, když z  řad 
veřejnosti získáme nové členy. Všichni, 
kdo budou mít zájem sportovat, nebo být 
členem SDH, se mohou obracet na naše-
ho velitele Jaroslava Švehlu.

JEDNOTKA SBORU 
DOBROVOLNÝCH HASIČŮ
Pro naši jednotku byl letošní rok počet-
nější, co se týče výjezdů k zásahu. 
První událostí, které se zúčastnili naši ve-
litelé, bylo každoroční školení na hasičské 
stanici v Říčanech. Toto školení je pro nás 
povinné a zároveň velice přínosné, jelikož 

se vždy dozvíme něco 
nového. 
Dalším bylo školení 
výjezdových jedno-
tek v  našem okrsku. 
Během školení jsme 
si procvičili záchranu 
osob z  nepřístupného 
terénu, práci s motoro-
vou pilou, zásah na ho-
řící dům se zraněním 
a  ohrožením lidského 
života. Profesionální 
hasiči ze stanice Říčany 
nám připravili zásah, 
kde byl simulován po-
žár střechy.

Po  všech školeních přišel první zásah 
v červnu, kdy jsme vyjeli na požár popel-
nice ve  skladu plastů v  Chomutovicích. 
O následujícím víkendu byl náš velitel in-
formován o požáru posekané trávy na po-
zemku v  Popovičkách, kam byli po  do-
mluvě přivoláni hasiči k výjezdu.
Koncem měsíce června jsme řešili přete-
čení hráze rybníka. Druhý den jsme byli 
povoláni k čerpání vody ze sklepa rodin-
ného domu v Popovičkách. Další přeteče-
ní hráze rybníka následovalo po několika 
dnech, kdy jsme znovu zasahovali na náv-
si v Chomutovicích. Zatím poslední letoš-
ní zásah byl v Nebřenicích v areálu OAKS 
Prague, kde jsme byli v záloze pro profe-
sionální hasiče a následně hlídali prosto-
ry okolních budov, aby se do nich nikdo 
nevracel. Na místě totiž došlo k zahoření 
přívodního vedení ke generátoru el. ener-
gie a prostory garáží byly zakouřené. 
V rámci vylepšování vybavení a minima-
lizování rizik nám obec zakoupila vybave-
ní proti povodním, konkrétně se jednalo 
o  plničku a  pytle na  písek, které budou 
v  případě potřeby k  použití naší jednot-
kou. Došlo také k nákupu dalšího drobné-
ho vybavení, které potřebujeme k zásahu. 
Jako velitel jednotky bych chtěl všem čle-
nům poděkovat za jejich práci v letošním 
roce a doufám, že se nám podaří příští rok 
opět pořídit další vybavení, které je stále 
potřeba, což nám ukázaly i letošní zásahy.

Za sbor dobrovolných hasičů i za jednotku 
sboru vám přeji klidné prožití vánočních 
svátků a těšíme se na vás v novém roce.

Jaroslav Švehla 
Velitel SDH a JSDH POPOVIČKY

 SPOLKY 

Hasičský rok 2022

Měli byste zájem založit nový spolek, který by podporoval kulturní vyžití v obci?
Pomůžeme vám zajistit prostor a propagaci mezi občany. Těšíme se na vaše nápady. Děkujeme.
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 ROZHOVOR

Začněme zlehka, prosbou 
o  vzpomínku na  dětství, třeba 
základní školu, protože začít jste 
nemohl lépe, v malotřídce v Po-
povičkách.
Ano, část základní školy jsem ab-
solvoval, podobně jako obě moje 
sestry, v  malotřídce v  Popovič-
kách. Do dnešních dní, když jedu 
kolem školy, si na těch 5 let vzpo-
menu. Jako si i vzpomenu na na-
šeho učitele pana Němce, který to 
s námi určitě neměl jednoduché. 
Pět ročníků v jedné třídě a na vše 
pouze jeden učitel, to byla oprav-
dová „jízda“. Ale vzpomínám 
na ta léta moc rád. 

Byla pro vás společná výuka 
hendikepem, nebo naopak při-
nesla první krůčky v diplomacii 
a schopnosti vycházet s lidmi? 
Společná výuka mi určitě po-
mohla vycházet s  lidmi a  žít 
s  nimi v  kolektivu. Bylo to totiž 
nutné. Byli jsme na  sebe hodně 
odkázaní. Snad jediný hendikep 
takovéto hromadné výuky byl, 
že jsem měl posléze po přechodu 
do  vyššího stupně základní ško-
ly ve Velkých Popovicích trochu 
problém se základy české grama-
tiky, ale to jsem relativně rychle 
dohonil. 

Snažil jsem se získat perličky 
z  dětství od  vašich spolužá-
ků, ale žádné lupičské výpra-

vy do  zahrad sousedů, rozbitá 
okna, jen natlučené koleno 
v  Chomutovicích. Prozraďte, 
na co už spolužáci zapomněli. 
Člověk zapomíná rychle, já také. 
Ale některé zážitky mi zůstaly 
dodnes. Třeba každoroční pále-
ní čarodějnic v  Chomutovicích, 
přípravy na  ně, shánění dřeva, 
ojetých pneumatik, ale i  násled-
ná oslava u soudku piva (tedy sa-
mozřejmě do 18 let s limonádou, 
že…) mi určitě zůstává v paměti. 

Mezi vaše záliby patřila jízda 
na  koni, pokud se nepletu, tak 
to bylo parkúrové skákání, za-
jezdíte si i nyní? 
S  koňmi, péčí o  ně, ale i  ježdě-
ním na  závody jsem spojil více 
než sedm let svého života. Koně 
pro mě byli opravdu vášeň, které 
jsem rád věnoval veškerý volný 
čas. Bohužel s  mým nástupem 
do  zaměstnání a  prvním vý-
jezdem do  zahraničí začátkem 
90. let tato etapa mého života 
skončila. Zhruba od  roku 1991 
jsem na koni neseděl, bohužel. 

Jste kariérní diplomat, takže 
od  počátku jste se připravoval 
na možnost zastávat diplomatic-
ké posty. Kde se to vezme u klu-
ka z vesnice, čekal bych spíše ze-
mědělskou kariéru jako u vašich 
sourozenců. 
Toto je otázka, kterou si také často 
kladu. Proč jsem nezůstal u země-
dělství jako oba mí rodiče a  obě 
sestry. Práva jsem šel studovat 
možná právě proto, že celá rodina 
i já jsme od dětství pracovali v ze-
mědělství. Asi jsem chtěl poznat 
něco jiného. Ale upřímně, když se 
podívám zpět, tak si někdy říkám, 
jestli by mi nebylo na  traktoru 
a u zvířat ve stáji lépe, jestli bych 
neměl klidnější život…

Ve  sportovní terminologii se 
dá říci, že jste byl reprezentant 
České republiky. Co ve vás vyvo-
lávalo největší hrdost, a  za  jaké 
české úspěchy jste byl nejradši?
Tak jsou to kolikrát drobné věci, 
které zemi reprezentují navenek. 
Od  výrazných politických osob-
ností, přes ekonomické úspěchy 
až po  sportovní výsledky. Každá 
drobnost, která zvyšuje povědo-
mí o  naší zemi, mi dělá radost. 
A  to zejména na  zahraničních 
postech, které jsem měl tu čest 
vykonávat a  reprezentovat tak 
naši vlast. 

I vaše práce je jistě z části rutin-
ní, co vás nejvíce bavilo na kaž-
dodenní diplomatické práci? 
Určitě je to setkávání s lidmi, ve-
dení různých jednání, obhajoba 
zájmů republiky ve  vztahu k  za-
hraničním partnerům. Ale také 
třeba spoluorganizování kultur-
ních akcí, kdy máte možnost pre-
zentovat vrcholnou českou kul-
turu, zejména klasickou hudbu, 
kde čeští autoři, ale i  interpreti 
patří ke světové špičce. 

A naopak, co vás při práci velvy-
slance těšilo nejméně?
Asi to, když jsem se kdekoliv 
v  zahraničí setkal s  projevy po-
hrdání a vyvyšování se nad námi 
Čechy ze strany cizinců, kte-
ří často měli problémy se svou 
vlastní identitou. 

Lze se vůbec práci diplomata na-
učit, nebo se s dispozicemi mu-
síte už narodit? Jaké vlastnosti 
musí úspěšný diplomat mít? 
Tak diplomatem se určitě člověk 
nerodí, diplomacie je řemeslo 
jako každé jiné. Takže člověk se 
ho musí prostě naučit. A tak jako    
jsou dobří a  špatní řemeslníci, 

JUDr. Rudolf Jindrák
(58 let), narozen v Doubravici 
Ředitel Odboru zahraničního Kanceláře prezidenta republiky,
bývalý velvyslanec v Maďarsku, Rakousku a Německu.
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tak jsou dobří a špatní diplomaté. 
Pro mě osobně v diplomacii hra-
je velkou roli pracovitost, zájem 
o místo, kde působíte, a samozřej-
mě i emoce, které k té či oné zemi 
pociťujete, jestli k ní máte nějaký 
osobní či rodinný vztah. Toto vše 
v diplomacii hraje velkou roli.

Povedlo se vám ve  funkci i  ně-
jaké faux pas? Způsobilo nějaké 
vážnější následky? Možná jste 
byl svědkem nějaké takové ne-
chtěné katastrofy u kolegů?
Určitě jsem za svoji pracovní ka-
riéru zažil celou řadu „trapasů“, 
které bych si rád odpustil. Ze-
jména ze začátku mé diploma-
tické kariéry se jednalo o některá 
protokolární pochybení, když 
jsem třeba špatně v projevu oslo-
vil hosty, spletl jejich jména nebo 
se mi povedlo zapomenout něja-
ký termín. Ale nikdy to, naštěstí, 
nebyly události, které by vyvo-
lávaly nějaké zásadní problémy 
v  mezinárodních vztazích. Spíše 
opravdu jenom trapasy… 

Zeptám se i  vážněji, co pova-
žujete za  největší výzvy pro za-
hraniční vztahy České republiky 
dnes?
Jednoznačně je to válka na Ukra-
jině a  s  ní související důsledky, 
počínaje energetickou a  konče 
humanitární krizí. Vždy je špat-
ně, když se vedou války a umírají 
nevinní lidé. Nemyslel jsem si, 
že v roce 2022 budu mít největší 
přání, abychom žili v míru a ne-
museli se bát války. 

Česká republika je velice vidi-
telná v  pomoci Ukrajině, mů-
žete zhodnotit působení kolegy 
Jevhena Perebyjnise u nás? Do-
mnívám se, že právě on byl dů-
ležitou osobností při vytváření 
postoje naší země k ruské agresi. 
Ano, určitě. Pan velvyslanec 
Jevhen Perebyjnis byl určitě pří-
kladem velvyslance, který v sobě 
měl tu mnou zmiňovanou emo-
ci a  hodně toho pro svou zemi 
v České republice udělal. 

V  Německu jste sloužil velice 
dlouho, 8 let, jaký máte k  Ně-
mecku vztah? 
V  Německu jsem žil dokonce 
12 let. Moje první působiště byl 
počátkem 90. let generální kon-
zulát Československa, později 

České republiky v  Mnichově. 
S  Německem mě spojuje neje-
nom rodinná historie, mamin-
ka pocházela ze staré německé 
rodiny ze slovenské Spiše, ale 
i  jazyk, jsem germanista. Ně-
mecko je velká země se složitou 
historií, která vždy ovlivňovala 
i situaci u nás. Dokonce si trou-
fám i říci, že Německo je jediná 
země na  světě, která má přímý 
vliv na  českou domácí politiku. 
Podívejte se, kolik významných 
německých firem u  nás působí, 
kolik našich spoluobčanů pra-
cuje či trvale žije v  Německu 
a v neposlední řadě jak válečná, 
ale i  poválečná historie po  roce 
1945 dodnes ovlivňuje naši do-
mácí politiku. 

Byl jste u vzniku Česko-němec-
ké deklarace, na základě součas-
ných politických i  obchodních 
vztahů s Německem to považuji 
za  jeden z nejdůležitějších do-
kumentů, je to tak? 
Ano, Česko-německá deklarace 
patří k základním dokumentům, 
podle kterých se řídí současné 
česko-německé vztahy. Umož-
nila nám, tedy jak Čechům, tak 
Němcům, uzavřít sporné otázky 
související s válečnou a pováleč-
nou historií a dívat se ve vzájem-
ných vztazích do budoucna. Dále 
pro mě bylo mimořádně důležité, 
že Deklarace otevřela cestu k od-
škodnění českých obětí nacismu. 

V deklaraci se pochopitelně píše 
i  o  poválečném vývoji, je tato 
otázka již mezi běžnými Němci 
uzavřena? 
Minulost nebude uzavřena ni-
kdy, ta se prostě stala a  zůstává 
s  námi. Na  druhou stranu jde 
o  to, jak minulost vykládáme. 
V  česko-německých vztazích 
k  tomu právě slouží zmiňovaná 
Deklarace, která m.j. konstatu-
je, že na  otázky minulosti a  je-
jího výkladu sice můžeme mít 
rozdílné pohledy, ale že jsme se 
oboustranně rozhodli jimi neza-
těžovat budoucí vztahy. A  jsem 
rád, že tento závěr respektují 
i  naši bývalí spoluobčané – Su-
detští Němci. Byť se samozřejmě 
najdou výjimky, které jsou však 
dnes v absolutní menšině.

Jako jeden z mála Čechů (např. 
Václav Havel, Karel Schwarzen-

berg, Miloslav Vlk) jste držite-
lem Záslužného řádu Spolkové 
republiky Německo, za  co jste 
tak významné ocenění obdržel? 
Co považujete za  svůj největší 
úspěch? 
Za  největší úspěch považuji, že 
se snad i  s  mým přispěním po-
dařilo narovnat vztahy právě 
v  těch obtížných otázkách spo-
jených s  minulostí ve  vzájem-
ných vztazích. Že toto téma již 
nedominuje česko-německé re-
laci, jak tomu bylo v  minulosti. 
V této souvislosti mám zejména 
radost, jakého pokroku se po-
dařilo dosáhnout, i  již během 
mého působení v  Německu, 
v  rozvoji vztahů se spolkovou 
zemí Bavorsko. 

Nelze opomenout vaši součas-
nou pozici, a otázku nechci po-
kládat politickou, ale spíše bul-
vární, protože mnoho lidí nemá 
výše postaveného šéfa, jaký je 
vedoucí, prozradíte? 
S  panem prezidentem Milošem 
Zemanem se osobně známe více 
než 25 let. Vždy byl a  je velmi 
náročný na to, jaký odvádíte pra-
covní výkon. Musíte si dávat po-
zor i na zdánlivé maličkosti, jako 
jsou např. překlepy v úřední ko-
respondenci nebo protokolární 
příprava mezinárodních setkání. 
Když chybujete, dokáže být doce-
la nepříjemný… Co se mi na něm 
líbí, je to, že vás dokáže i pochvá-
lit. Ale po pravdě, s chválou do-
cela šetří. 

Řada velvyslanců se snaží o pár 
slov či frází hostitelské země, 
ukrajinský velvyslanec mluvil
dokonce plynně česky. Vaše prv-
ní štace byla Budapešť, co vy 
a maďarština? 
K  maďarštině jsem měl blízko 
od  malička. Babičky i  maminka 
doma mluvily maďarsky a já jsem 
od nich leccos pochytil. Byť jsem 
nebyl během svého působení 
v Maďarsku schopen plynně ma-
ďarsky komunikovat, snažil jsem 
se např. v  oficiálních projevech 
vždy říci pár vět v  maďarštině. 
Naši maďarští přátelé toto vždy 
velmi oceňovali. 

Diplomaté zasílají hostitelským 
zemím mj. informace o  svých 
oblíbených jídlech a  pití, copak 
jste posílal vy?

Také jsem tak činil. Jídlo a  pití 
jsou oblíbená témata diplomatic-
kých rozhovorů. A je to tak dob-
ře, obojí patří k  životu. K  mým 
oblíbeným jídlům patří klasická 
česká kuchyně, jako je svíčková, 
ale i třeba smažený sýr s brambo-
rem, oblíbený nápoj je samozřej-
mě pivo, jak jinak.

Jistě jste ochutnal celou řadu la-
hůdek, může si velvyslanec vů-
bec přidávat? 
Asi by si neměl přidávat, byť je to 
někdy velmi lákavé. Prostě to ale 
nevypadá dobře. Také by se ne-
mělo dojídat úplně vše, vždy by 
mělo něco zůstat na talíři a ne ho 
„vylízat“ do čista. 

Rozhodně to vypadá, že si moc 
nepřidáváte, jak se udržujete 
v kondici? 
Se sportem je to složité, nezbý-
vá mi moc času. Ale snažím se 
nepřejídat, ačkoli často je to 
hodně těžké, když máte v  týd-
nu třeba 2 až 3 pracovní večeře.

Vánoce jsou tu za pár dnů, přejal 
jste některé zvyky ze zemí, kde 
jste působil? V čem jsou jiné? 
Působil jsem v  zemích, které 
mají stejné vánoční zvyky jako 
my. Spíše jsem se snažil kolegům 
z  exotických zemí říkat něco 
o našich vánočních zvycích. 

Předpokládám, že na  jaře skončí 
jedna významná etapa vaší kari-
éry, jaké máte další plány? Nebo, 
pokud by přišla znovu nabídka 
na misi v Německu, přijal byste ji? 
Já jsem vlastně v  diplomacii ni-
kdy nepřestal působit. Také moje 
nynější pracovní zařazení je di-
plomacie se vším všudy. Od led-
na příštího roku bych se měl 
ujmout funkce velvyslance České 
republiky na Slovensku. Velmi se 
na tuto pozici těším, protože to je 
o  těch emocích, o  kterých jsem 
hovořil. Slovensko pro mě není 
cizí země, ale část mé a, troufám 
si říci, i naší společné identity. 

Přeji další úspěšnou kariéru a dě-
kuji za  váš čas věnovaný rozho-
voru.

Rozhovor vedl Václav Škorpil
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SPOLEČENSKÝ ŽIVOT V OBCI

10. PROSINCE SE KONALO TRADIČNÍ

Sousedské 
posezení
NA ZÁMKU V MODLETICÍCH.
K tanci hrála Kapela pod altánem. 
Moc děkujeme Pavlu Tipplovi, který zajis-
til výzdobu, občerstvení, tombolu a hlav-
ně červený koberec pro všechny dámy, 
kterým to moc slušelo.
Dále chceme poděkovat Modletickému 
mužskému sboru za obohacení večerního 
programu.
Také děkujeme všem sponzorům, kteří 
poskytli dary do tomboly. 
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Obecní úřad 

Obecní úřad Popovičky se sídlem v Chomutovicích
K Rybníku 12
251 01 Chomutovice

IČ: 00640131
Číslo účtu: 16822201/0100
Datová schránka: 9vfakxa
T: 323 637 123
E: obec@popovicky.cz 
W: www.popovicky.cz

Úřední hodiny 
Pondělí:   7.00–12.30 13.30–16.00
Úterý:   7.00–10.00 17.00–19.00
Středa:   7.00–12.00

Vedení obce 
Starostka: Ing. Radka Kučerová 
M: 603 402 579
E: radka.kucerova@popovicky.cz

Místostarosta: David Šikola 
M: 775 262 081
E: david.sikola@popovicky.cz

Místostarosta: Jaroslav Švehla
M: 723 814 131
E: jaroslav.svehla@popovicky.cz

Referentka OÚ
Asistentka starostky, ověřování listin a podpisů, 
výpisy ze systému Czech POINT: 
Magdalena Lehovcová 
M: 601 555 177
E: magdalena.lehovcova@popovicky.cz

Městský úřad v Říčanech

Masarykovo náměstí 53/40
Říčany
T: 323 618 111 – ústředna
E: podatelna@ricany.cz

Pošta Dobřejovice

Na Návsi 3
Dobřejovice
T: 954 225 170

Obecní policie Vestec

T: 702 277 227 str. Radek Bus (po–pá 8–17 hodin)
E:  radek.bus@opvestec.cz

Restaurace/obchod 

Park Hotel Popovičky 
Ke Kostelu 13, Popovičky
T: 240 201 120
E: info@parkhotelpopovicky.cz

La Bottega Oaks Deli Bistro 
Nebřenice 30, Popovičky
T: 703 150 150
E: delibistro@oaksprague.cz

Sběrné místo bioodpadu 

Chomutovice, Ve struhách (od OÚ směr lom)

Služby k využití v okolních obcích: 

Sběrný dvůr Dobřejovice 
www.sberny-dvur-dobrejovice.cz

Vzorná lidová knihovna Velké Popovice
http://naseknihovna.cz/velkepopovice/

Křišťálová masérna.cz

Havajská masáž LOMI-LOMI
 Masáž lávovými kameny 
Reflexologie ruky a nohy

Lifting obličeje exot. olejem Noni od Pure Fiji
Dornova metoda

Tel.: 603 195 490
Modletice 44, 251 01 Modletice

www.kristalovamaserna.cz

Šárka Němcová 
certifikovaná masérka a terapeutka

VÁNOČNÍ
DÁRKOVÉ
POUKAZY

SE SLEVOU

 KONTAKTY 



Nová úroveň nakupování.

TĚŠÍME SE NA VÁS!


